

(e) To advance sums not exceeding \$300,000 (U.S.) from the working capital fund to establish a revolving fund for the purchase of motor vehicles for re-sale to staff members to assist them in carrying out their duties. No new obligations shall be incurred from this fund after 31 March 1947, after which date the fund should be liquidated as outstanding loans are repaid, the advances to the fund being then reimbursed to the working capital fund;

(f) To advance sums not exceeding \$50,000 (U.S.) from the working capital fund to establish a revolving fund to finance loans to staff members for purchase of furniture and household goods. Such advances shall be reimbursed to the working capital fund at such times as the revolving fund is reduced or terminated;

(g) To advance sums not exceeding \$100,000 (U.S.) from the working capital fund to establish a revolving fund to finance other self-liquidating purchases and activities; provided that the concurrence of the Advisory Committee on Administrative and Budgetary Questions shall be required for advances in excess of a total of \$50,000 (U.S.).

*Sixty-third plenary meeting,
14 December 1946.*

69 (I). Scale of Contributions to the Budgets of the United Nations for the Financial Years 1946 and 1947 and to the Working Capital Fund

The General Assembly resolves:

1. That the scales of assessment for (a) the 1946 budget and (b) the 1947 budget and the Working Capital Fund shall be as follows:

Country	1946	1947 Budget and
	Apportionment	Working Capital Fund Apportionment
	Per Cent	Per Cent
Argentina	1.94	1.85
Australia	2.00	1.97
Belgium	1.42	1.35
Bolivia	0.08	0.08
Brazil	1.94	1.85
Byelorussian SSR	0.23	0.22
Canada	3.35	3.20
Chile	0.47	0.45
China	6.30	6.00
Colombia	0.39	0.37
Costa Rica	0.04	0.04
Cuba	0.30	0.29
Czechoslovakia	0.95	0.90
Denmark	0.81	0.79
Dominican Republic	0.05	0.05
Ecuador	0.05	0.05
Egypt	0.81	0.79
El Salvador	0.05	0.05
Ethiopia	0.08	0.08
France	6.30	6.00
Greece	0.17	0.17

e) A avancer, par prélèvements sur le fonds de roulement, des sommes ne dépassant pas 300.000 dollars (E.-U.) en vue d'établir un fonds d'avances remboursables pour l'acquisition d'automobiles destinées à être revendues aux membres du personnel pour leur faciliter l'accomplissement de leurs fonctions. On ne devra contracter aucun nouvel engagement à l'égard de ce fonds après le 31 mars 1947. Après cette date, et à mesure que les emprunts seront remboursés, le fonds sera graduellement amorti, les avances faites étant alors remboursées au fonds de roulement;

f) A avancer, par prélèvements sur le fonds de roulement, des sommes ne dépassant pas 50.000 dollars (E.-U.), en vue d'établir un fonds d'avances remboursables qui prêtera aux membres du personnel les sommes nécessaires pour l'achat de mobilier et d'articles de ménage. Ces avances seront remboursées au fonds de roulement, lorsque le fonds d'avances remboursables sera réduit ou supprimé;

g) A avancer par prélèvements sur le fonds de roulement des sommes ne dépassant pas 100.000 dollars (E.-U.) en fonds d'avances remboursables pour financer d'autres achats et opérations qui s'amortissent d'eux-mêmes. L'accord du Comité consultatif pour les questions administratives et budgétaires sera toutefois requis pour les avances au delà d'un total de 50.000 dollars (E.-U.).

*Soixante-troisième séance plénière,
le 14 décembre 1946.*

69 (I). Barème des contributions au budget de l'Organisation des Nations Unies pour les exercices 1946 et 1947 et au fonds de roulement

L'Assemblée générale décide:

1. Que le barème de répartition pour a) le budget de 1946 et b) le budget de 1947 ainsi que le fonds de roulement sera le suivant:

Pays	Répartition pour 1946	Répartition pour le budget de 1947 et le fonds de roulement
	Pour cent	Pour cent
Argentine	1.94	1.85
Australie	2.00	1.97
Belgique	1.42	1.35
Bolivie	0.08	0.08
Brésil	1.94	1.85
Biélorussie (R.S.S. de)	0.23	0.22
Canada	3.35	3.20
Chili	0.47	0.45
Chine	6.30	6.00
Colombie	0.39	0.37
Costa-Rica	0.04	0.04
Cuba	0.30	0.29
Tchécoslovaquie	0.95	0.90
Danemark	0.81	0.79
République Dominicaine	0.05	0.05
Équateur	0.05	0.05
Égypte	0.81	0.79
Le Salvador	0.05	0.05
Ethiopie	0.08	0.08
France	6.30	6.00
Grèce	0.17	0.17

Country	1946	1947
Guatemala	0.05	0.05
Haiti	0.04	0.04
Honduras	0.04	0.04
India	4.09	3.95
Iran	0.47	0.45
Iraq	0.17	0.17
Lebanon	0.06	0.06
Liberia	0.04	0.04
Luxembourg	0.05	0.05
Mexico	0.66	0.63
Netherlands	1.47	1.40
New Zealand	0.52	0.50
Nicaragua	0.04	0.04
Norway	0.52	0.50
Panama	0.05	0.05
Paraguay	0.04	0.04
Peru	0.21	0.20
Philippines	0.30	0.29
Poland	1.00	0.95
Saudi Arabia	0.08	0.08
South Africa	1.15	1.12
Syria	0.12	0.12
Turkey	0.93	0.91
Ukrainian SSR	0.88	0.84
USSR	6.62	6.34
United Kingdom	11.98	11.48
United States of America	39.89	39.89
Uruguay	0.18	0.18
Venezuela	0.28	0.27
Yugoslavia	0.34	0.33
Afghanistan		0.05
Iceland		0.04
Sweden		2.35
	100.00	100.00

2. That, notwithstanding the provisions of rule 43 of the provisional rules of procedure, the scale of assessments for the apportionment of expenses of the United Nations shall be reviewed by the Committee on Contributions in 1947 and a report submitted for the consideration of the General Assembly at the session to be held in September 1947.

3. That as it may be more convenient for the United Nations to adopt a unit basis of assessment in lieu of the percentage basis, the Committee on Contributions is directed to give consideration to the relative merits of each method.

4. That new Members be required to contribute to the annual budget of the year in which they are first admitted, at least $33\frac{1}{3}$ per cent of their percentage of assessment determined for the following year, applied to the budget for the year of their admission.

5. That, having regard to the admission of the three new Members in 1946, the advances to the working capital fund be readjusted on the basis of the scale to be adopted for the contributions of Members to the annual budget for 1947.

*Sixty-third plenary meeting,
14 December 1946.*

70 (I). Travelling Expenses of Members of Commissions of the Economic and Social Council

The General Assembly resolves that:

The actual travelling expenses of members of Commissions and Sub-Commissions of the Economic and Social Council to and from meetings

Pays	1946	1947
Guatemala	0.05	0.05
Haiti	0.04	0.04
Honduras	0.04	0.04
Inde	4.09	3.95
Iran	0.47	0.45
Irak	0.17	0.17
Liban	0.06	0.06
Libéria	0.04	0.04
Luxembourg	0.05	0.05
Mexique	0.66	0.63
Pays-Bas	1.47	1.40
Nouvelle-Zélande	0.52	0.50
Nicaragua	0.04	0.04
Norvège	0.52	0.50
Panama	0.05	0.05
Paraguay	0.04	0.04
Pérou	0.21	0.20
Philippines	0.30	0.29
Pologne	1.00	0.95
Arabie saoudite	0.08	0.08
Union Sud-Africaine	1.15	1.12
Syrie	0.12	0.12
Turquie	0.93	0.91
Ukraine (R.S.S. d')	0.88	0.84
URSS	6.62	6.34
Royaume-Uni	11.98	11.48
États-Unis d'Amérique	39.89	39.89
Uruguay	0.18	0.18
Venezuela	0.28	0.27
Yougoslavie	0.34	0.33
Afghanistan		0.05
Islande		0.04
Suède		2.35
	100	100

2. Que, malgré les dispositions de l'article 43 du règlement intérieur provisoire, le Comité des contributions procède en 1947 à une revision du barème de répartition de dépenses de l'Organisation des Nations Unies et qu'un rapport soit soumis à l'examen de l'Assemblée générale à la session qui doit avoir lieu en septembre 1947.

3. Que, étant donné qu'il peut être plus commode pour l'Organisation Nations Unies d'adopter le système de répartition par unité plutôt que le système du pourcentage, le Comité des contributions est invité à examiner les avantages et inconvénients respectifs des deux méthodes.

4. Que les nouveaux Membres seront priés de verser au budget annuel pour l'année au cours de laquelle ils ont été admis, une contribution s'élevant à au moins $33\frac{1}{3}$ pour cent du pourcentage qui leur est affecté dans la répartition prévue pour l'année suivante, en appliquant ce pourcentage au budget de l'année de leur admission.

5. Que, compte tenu de l'admission des trois nouveaux Membres en 1946, les avances au fonds de roulement seront réajustées sur la base du barème qui sera adopté pour les contributions des Membres au budget annuel de 1947.

*Soixante-troisième séance plénière,
le 14 décembre 1946.*

70 (I). Frais de déplacement des membres des Commissions du Conseil économique et social

L'Assemblée générale décide:

Que les frais de transport réels exposés par les membres des Commissions et des Sous-Commissions du Conseil économique et social pour se